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Fråga: Vilka åtgärder kommer vidtas för att öka tryggheten och kunskapsresultaten på 
Viskaforsskolan?  
 
Nyligen kom nyheten att Viskaforsskolan placerar sig som en av de 28 skolor med sämst 
resultat. Trygghetsproblemen är omfattande och bara 66 procent går ut med godkända betyg i 
alla ämnen. 
 
Beskedet är förstås nedslående men för oss som följt Viskaforsskolan och dess utveckling 
kommer det tyvärr inte som någon större förvåning. Satsningar har förvisso skett men tagits 
bort så fort Skolinspektionen riktat sin blick åt annat håll. Den långsiktiga effekten på 
kunskapsutveckling och ökad trygghet har därför uteblivit. Till exempel varnade skolans 
föräldraförening i flertalet insändare när förstelärartjänster från skolan togs bort. Ändå tilläts 
det ske. 
 
Situationen på skolan har länge varit illa. Under Stadsdelsnämnd Västers tid varnade 
moderata företrädare för utvecklingen på skolan men fick då till svar att det var viktigare att 
prioritera skolorna i våra utanförskapsområden. Arbetet med skolorna i våra särskilt utsatta 
områden är förstås viktigt. Men det får aldrig bli en ursäkt för att inte aktivt arbeta med dåliga 
skolor i andra områden. Annars är risken överhängande att Borås förvandlas till en stad med 
fler områden på polisens lista över utsatta områden än landets storstäder. Det vore förödande 
för stadens utveckling. 
 
Med anledning av ovanstående önskar jag ställa följande frågor till kommunalrådet Anna 
Svalander (L): 
  
Hur länge har du vetat om att Viskaforsskolan kvalar in som en av Sveriges 28 sämsta? 
  
Vilka åtgärder avser ni vidta för att öka tryggheten och stärka kunskapsresultaten? 
 
Pirita Isegran (M) 
 

 


